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„Będzie lepiej”
z Bogdanem Łazuką

Reżyserem 
rewii „Będzie 
lepiej”, która 
będzie miała 
premierę w 
środę w Te
atrze Muzycz
nym - Operet
ka Wrocław
ska, jest Bog
dan Łazuka.

■ Czy długo 
zastanawiał się 
pan nad przyję
ciem propozycji 
reżyserowania 
rewii „Będzie le
piej” ?

- Ani trochę. 
Ta okazja współ
pracy z wrocław- 
skim zespołem 
ucieszyła mnie bardzo. 
Wielokrotnie myślałem 
nad tym, aby wiedzę, któ
rą ja otrzymałem od moich 
mistrzów przekazać mło
dym ludziom. Tu we Wro
cławiu stało się to możli
we.

■ Proszę w największym 
skrócie powiedzieć o swo
jej rewii.

- Proponujemy śpiew, 
piosenkę, radość. Pokazu
jemy obyczaje, które pa
nowały w XIX wieku, a zo
stały przeniesione w lata 
20-30. Według nas życie w 
tamtej epoce było łatwiej
sze, prostsze. Chcę słucha
cza choć na chwilę prze
nieść w tamten czas.

Z Bogdanem Łazuką 
rozmawiał 

PIOTR ZARZYCKI


